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URZĄD MIASTA 
Kędzierzyn-Koźle 

~~I 2 9 -09- 2020 

podczas dyżuru Ireneusza Wiśniewskiego przewo . ~oB,tW.Q&adY Mi nAf 'tlWel1li> .a Pir. " 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

Podczas dyżuru zwrócił Się do mme mieszkaniec z prośbą o interwencję 

w sprawie naprawy drogi gminnej, z której woda opadowa wlewa się 

bezpośrednio do piwnicy. 

Mieszkaniec zauważył, że podłoże pod chodnikiem, położonym w przejściu 

pomiędzy budynkami nr 3 i 5 przy ulicy M. Konopnickiej do ul. Spółdzielców 

pustą przestrzeń w której - regularnie w trakcie opadów - gromadzi się woda, 

podtapiając jednocześnie jego piwnicę. Fakt ten zgłosił do Spółdzielni R.S.M. 

Chemik, a ta rzekomo została przekazała zgłoszenie do Urzędu Miasta -

twierdząc, że to nie jest teren za który odpowiada RSM. 

Pierwsze ( z trzech) podtopienie nastąpiło w okolicy mają bieżącego roku, 

dzięki osobiście zastosowanym środkom zapobiegawczym mieszkańca sytuacja 

ustabilizowała się do czasu nadejścia jesieni, gdzie regularnie piwnica jest 

zalewana. Dzieje się to za pośrednictwem starej rury, która niegdyś była 

używana do doprowadzenia ciepłej wody grzejnej do budynku, dziś jest odcięta 

i kończy się w piwnicy mieszkańca. 

Mieszkaniec kilkakrotnie już monitował 

zainteresować decydentów. 

w powyższej sprawie lecz nie zdołał 

Uprzejmie proszę o interwencję, tym bardziej, że w/w chodnik jest podmywany 

wpływającą wodę więc należy się spodziewać, że zostanie niebawem podmyty 

i może ulec zarwaniu. 

Z poważaniem 

Ireneusz Wiśniewski 


